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   Frågan om en ny simhall i Vaggeryd har diskuterats de senaste mandatperioderna
och för oss Moderater finns bara ett alternativ: Bygga ny simhall. En renovering
blir dyr och håller inte över tid.

  Den nya simhallen ska ligga där den nuvarande ligger eller i dess närhet, att den
nya simhallen ska ligga i Vaggeryd är självklart för närheten till skolan etc. Vi vill
ha en vanlig simhall med 2 bassänger som idag, höj och sänkbart golv vore en
fördel samtidigt. Äventyrsbad är för dyrt helt enkelt, dessutom ska det driftas vilket
ökar på kostnaderna ännu mer. Sen bör man nog titta på de simhallar som byggs i
närtid uppåt landet så får vi en indikation om kostnaderna.

  För Moderaterna, Lars Seger KoF


